
Aan de griffier van de gemeenteraad van Roermond
Postbus 900
6040 AX Roermond

Roermond, 13 september 2016

Betreft: zonnepanelen op daken scholen 

 
Geachte griffier,

Wij verzoeken u onderstaande vragen op grond van art. 43 RvO door te leiden naar het 
college van B&W.

GroenLinks wil dat Roermond een duurzame gemeente wordt. Dat betekent onder meer 
dat we onze energie schoon en duurzaam gaan opwekken. Volgens GroenLinks heeft de 
overheid hierin een voorbeeldfunctie. Met de komst van zonnepanelen op de ECI 
Cultuurfabriek en het Stadskantoor heeft de gemeente Roermond laten zien deze 
voorbeeldfunctie serieus te nemen.

GroenLinks wil nu dat andere overheidsgebouwen zonnepanelen krijgen. Te beginnen bij 
scholen. Iedere euro die op de energiekosten kan worden bespaard, kan worden 
geïnvesteerd in goed onderwijs. Daarnaast laten scholen met zonnepanelen zien dat 
groene energie de normaalste zaak van de wereld is.

In Dagblad de Limburger van 2 september jl. stond een artikel over de Schooldakrevolutie, 
een initiatief van de ideële organisaties Urgenda en Sungevity. De Schooldakrevolutie 
daagt scholen en gemeentes uit om in 2020 vijftig procent van de beschikbare daken vol 
te leggen met zonnepanelen. De Schooldakrevolutie helpt scholen met financiering en 
biedt een actief en praktisch educatieprogramma om leerlingen in een zo vroeg mogelijk 
stadium te doordringen van het belang van milieu en duurzaamheid.

GroenLinks wil deze uitdaging aangaan! Juist op dit punt kan en moet de gemeente 
Roermond haar rol als regisseur vervullen. Deelnemende gemeenten kunnen middels een 
‘pledge’ een inspanningsverklaring tekenen. De gemeenten Amsterdam, Eindhoven, 
Haarlemmermeer, Utrecht en Rotterdam doen al mee. Roermond kan de eerste Limburgse 
gemeente worden die deelneemt aan de Schooldakrevolutie. 



Vandaar de volgende vragen:

1. Is de gemeente Roermond bereid de ‘pledge’ te ondertekenen en dit kenbaar gemaakt 
aan de initiatiefnemers van de Schooldakrevolutie? Zo nee, waarom niet?

2. Is de gemeente Roermond bereid de Schooldakrevolutie kenbaar te maken aan 
Roermondse scholen?

3. Is de gemeente Roermond bereid om concrete afspraken te maken met de scholen om 
aan de doelstellingen van de Schooldakrevolutie te voldoen?

Wij zien de beantwoording van deze vragen graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Max Tollenaar, Jos de Kunder, Wim Maassen, Cees Moison
Raadsleden GroenLinks Roermond


